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CAMPAÑA RENTA 2015
PRECIO ESPECIAL SI CITAS ESTE ANUNCIO

L’edifici CIBA esdevindrà centre
universitari i d’empreses socials
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VENTA Y DEGUSTACIÓN

Vinos nacionales e importados

Espumosos - Cavas - Champagnes

Selección de Cervezas

Catas, cursos, presentaciones, 

formación

DESAYUNOS  / APERITIVOS 

CENAS FRIASMajor,  25

Santa  Coloma  Gr.  

T.  93  386  52  66

Muchachito y sus  amigos se

montan un Santaco Tropical

Sabors del món,

colofó  del 

DeGustaLa màgia il·lusiona

Santa Coloma

SUPLEMENT  ESPECIAL

Parlon afronta les eleccions
dient que no serà ministra

carrer Major, 6, bis
08921 Santa Coloma de Gramenet
www.totcarbo.com

T. 93 602 21 22

MENÚ DIARI a 5’95€ de dimecres a divendres (1 primer + 1 segon a escollir)

NOVETAT
de dimecres a dissabte

1/2 pollastre a l’ast
+

amanida o patates o verdures o arròs
+ 

all i oli    4’50€

Horari: dimecres a divendres de 9 a 15h 
i dissabtes i diumenge de 9 a 15:30h.
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Per què es fomenta aquest eix?
En aquest sector hi trobem totes les

regions econòmiques que són loco-
motores de la UE, com Catalunya,
Llombarda, Baden- Württemberg,
Benelux, etc... Concentra el 54% de la
població europea i el 66% del PIB co-
munitari, per tant és un eix important
i imprescindible del qual també en
forma part la zona sud que connecta
amb la costa mediterrània.

Quin és l'estat actual d'aquest
corredor?

A Alemanya i als països escandinaus
no hi ha problemes. A mesura que
baixem ens anem trobant alguns in-
convenients a Lió o a Montpeller. De
totes maneres, on hi ha més incidèn-
cies és a l'Estat espanyol, ja que cal
adaptar l'ample de via a l'estàndard
europeu (l'ample de vies a Espanya és
233 mm superior). A més, la línia que
ve d'Europa no connecta ni amb Va-
lència, ni amb Múrcia, ni amb la ma-
joria de les terminals industrials per
on passa. L'única connexió directa és
amb el port de Barcelona i només des

d'una via. Així és totalment insuficient 
Per què costa tant que s'imple-

menti? 
Per raons polítiques. Es va ajornant

any rere any amb excuses. És una ver-
gonya que es facin línies d'alta veloci-
tat a tot el territori espanyol però que
no n'hi hagi una entre Barcelona i Va-
lència. Això demostra que existeix
una clara discriminació a favor del co-
rredor central, que té 4 vies mentre
que el mediterrani només en té una,
com pot ser que no s'inverteixi més en
el corredor mediterrani? Doncs per-
què no passa per Madrid, l'aïlla, i per
això no el volen.

Què implica aquest endarreri-
ment? Qui en surt perjudicat?

Afecta els ciutadans de moltes ma-
neres: el transport ha de ser per carre-
tera i resulta més lent i més car; tam-
bé té un major impacte mediambien-

tal i un major consum energètic (fins
a 5 vegades més). Per no parlar de les
oportunitats  que es perden, els pro-
ductes d'Almeria -per exemple-, po-
drien accedir a un mercat molt més
ampli. A més, l'impacte que tindria al
PIB seria considerable i es podria
amortitzar la inversió en 15 o 20 anys.

Com es pot reactivar? Hi ha op-
cions que tiri endavant?

L'Estat espanyol s'ha compromès
amb la Comissió Europea a resoldre
les infraestructures pendents com a
màxim el 2018 i, per tant, ha de com-
plir. Nosaltres estem vigilant per ga-
rantir que així sigui. Redacció ANC

Entrevista a Joan Amorós, president de FERRMED, una associació multisectorial sense ànim de
lucre que fomenta el transport ferroviari de mercaderies. Formada per membres de tot Europa es
centra, especialment, en promoure l'eix ferroviari nord/sud, des d'Escandinàvia fins a Gibraltar.

“Hi ha una clara discriminació a favor del corredor central”

Entrevista a Joan Amoròs, president de FERRMED

“ “[L’Eix del qual forma part el
corredor mediterrani]
concentra el 54% de la 

població europea i el 66% del
PIB comunitari. És un eix

important i imprescindible”
“ “L’impacte que tindria
[el corredor mediterrani] al

PIB seria considerable.
Per tant, es podria 

amortitzar la inversió en
només 15 o 20 anys

Detingut un 
cultivador a   
gran escala de
marihuana 

241 plantes de marihuana
van ser intervingudes el 12
de maig al carrer Joan Rà-
fols de Santa Coloma. Una
persona de 37 anys va ser
detinguda en l'operació per
un presumpte delicte contra
la salut pública per cultiu a
gran escala de marihuana.

La plantació, molt profes-
sional i distribuïda en depar-
taments, fou precintada. La
droga intervinguda, d'un alt
valor econòmic i amb un pes
de més de 3 quilos va ser en-
tregada, per al seu anàlisi, al
cos de Mossos d´Esquadra.
El detingut va passar a dis-
posició judicial.

14a edició de la
Bicicletada pel
riu Besòs 

Diumenge 29 de maig va
tenir lloc la 14a edició de la
Bicicletada popular pel riu
Besòs, que organitza el
Consorci per a la Defensa
de la Conca del Riu Besòs
des de 2003.

Aportació de 
50.000€ al   
Consorci del 
Besòs en 2016

La junta de govern local
aprovà aportar 50.000€ de
l'Ajuntament al Consorci
del Besòs, organisme al qual
el nostre municipi hi està
adherit des de 2012.

Les línies d'actuació del
Consorci són el sanejament
en baixa (claveguerams mu-
nicipals), el sanejament en
alta (control d'abocamets,
col·lectors, bombaments i
estacions depuradores d'ai-
gües residuals) la millora del
medi fluvial, la promoció i
educació ambiental i el su-
port als ens consorciats.

Fallece uno de
los perros más
longevos

Toby, uno de los
perros más longe-
vos de Santa Colo-
ma, murió recien-
temente con más
de 20 de años de
edad. Fue un perro fiel y cari-
ñoso y bueno. Sus propieta-
rios nunca le olvidarán.

L’exdirectora hhavia eestat aacusada dde mmaltratament ppsicològic ii mmalversació

Arxiven el cas del centre
de menors Petit Príncep

El centre residencial Petit Príncep de Santa Coloma. 

Finalment la fiscalia no ha
trobat cap causa penal en el
cas destapat a Santa Coloma
de Gramenet sobre possibles
maltractaments psicològics,
negligència mèdica i malver-
sació de fons per part de l’ex-
directora del CRAE Petit
Príncep, Elisa Trujillo, i la
seva germana Ángela, que
era la responsable mèdica.
Les dues van ser apartades
dels seus càrrec fa prop de
dos anys de forma cautelar,

CRAE Petit Príncep des del
1995. L’octubre del 2014 el
Síndic de Greuges va rebre
una denúncia anònima que
va remetre a la conselleria,
que va obrir un expedient in-
formatiu i va entrevistar el
personal. Amb les primeres
declaracions de treballadors,
que parlaven de negligències

mèdiques d’Ángela Trujillo
per haver permès l’accés a
l’habitació de les medicines a
dues menors amb antece-
dents per suïcidi i també l’a-
cusaven d’insults i tracte de-
nigrant, les dues directives
del centre van ser apartades
cautelarment de les seves
funcions.

“

“

Elisa Trujillo i la
seva germana Ángela
per ara no tornaran
a treballar al centre

però les declaracions dels di-
ferents treballadors del cen-
tre contra elles no han estat
suficients perquè la fiscalia
els imputi cap delicte. De
moment, però, no tornaran a
treballar al centre.

Elisa Trujillo i la seva ger-
mana Ángela dirigien el


